
PROTOKÓŁ NR VII/11 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 22 lutego 2011 r. 
 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Otwieram VII sesję rady gminy Kostomłoty. 
Witam przewodniczącego rady powiatu Witolda Rutkowskiego, wiceprzewodniczącego 
rady powiatu Kazimierza Bubę, zaproszonych gości, sołtysów, radnych. W dzisiejszej sesji 
uczestniczy 15 radnych. Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj uchwały są 
prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Odczytam proponowany porządek obrad: 
 
Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 31.01.2011 r. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10.  Wystąpienie pana Witolda Nowakowskiego (przedstawiciela Regionalnego Centrum 

Namnażania Mikroorganizmów - Długołęka) na temat -  Roli pożytecznych 
mikroorganizmów w uprawie roli i hodowli zwierząt.  

11.  Wystąpienie przedstawiciela Firmy ProBiotics Zdrowa Ziemia na temat – Poprawy 
kondycji rodzin pszczelich, poprawy plonowania i kondycji roślin, ograniczenia 
nawożenia mineralnego, zwiększenia odporności roślin na choroby i susze.  

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.   
13.  Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 
14.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie 
Osiek. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
ochotniczej straży pożarnej z terenu gminy Kostomłoty, którzy uczestniczyli w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 
Pożarną lub gminę. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru przedstawicieli i powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Zakładu Usług Medycznych w 
Kostomłotach. 

17.  Sprawy bieżące. 
18.  Zakończenie obrad VII  sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Czy są inne propozycje? Nie widzę. Kto jest 
za przyjęciem porządku obrad, proszę o podniesienie ręki: 
kto jest za – 15 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został  
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Do chwili obecnej  nie wpłynęły żadne  
uwagi do protokołu. Przyjmuję, że protokół został przyjęty.  
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Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Pani przewodnicząca, szanowni radni i goście 
przedstawiam sprawozdanie z działalności wójta za okres od dnia 25.01.2011 r. do dnia 
15.02.2011 r. 
1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 

-  zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2011, 
- odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Osiek,  
- ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży 
pożarnej z terenu gminy Kostomłoty, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym lub 
szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, 
- wyboru przedstawicieli i powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej –  
Zakładu Usług Medycznych w Kostomłotach. 

2. Kontynuacja wyborów sołtysów i rad sołeckich. Na dzień dzisiejszy zebrania są już 
zakończone i chciałbym poinformować, że zostało wybranych 10 nowych sołtysów, a 17 
to osoby, które piastowały tą funkcję w poprzedniej kadencji. Pragnę zaprezentować 
teraz nowo wybranych sołtysów i jeszcze raz pogratulować sołtysom i radom sołeckim. 
Ze swojej strony deklaruje współpracę i już zapraszam na pierwsze spotkanie 
28.02.2011 r. o godz. 14.00 w tej sali, aby omówić najważniejsze sprawy, które będą 
miały znaczenie w pracy i współpracy, i pracować według wyznaczonych reguł. 
3. Udział w spotkaniu między gminnym na temat gospodarki odpadami. Dnia 16 lutego 
odbyło się w Strzegomiu spotkanie z udziałem pani poseł Ewy Wolak, jak również 
przedstawiciela marszałka w osobie kierownika wydziału, który zajmuje się sprawami 
ochronny środowiska. Zostały uwagi  do projektu ustawy o zmianie ustawy o 
gospodarce odpadami przedstawione pani poseł. Również na piśmie takowe uwagi 
przesłałem. Pracuje w gminie zespół, który tymi sprawami się zajmuje. Bardzo proszę 
wszystkich usilnie, żeby te sprawy, które będą miały miejsce w tym roku, czyli 
zwiększenie selektywnej zbiórki makulatury przeprowadzić sprawnie, tak jak żeśmy to 
założyli. Jak również, żeby być w kontakcie z kierownikiem i pracownikami ZGK. Wciąż 
istnieje możliwość dostawy na umówiony termin. Jeśli chodzi o odpady 
wielkogabarytowe i zużyty sprzęt elektryczny, elektroniczny, jak również opony, to 
ważne abyśmy mieli tą świadomość nie tylko przy organizacji zbiórki przez ZGK, ale 
również można samemu te odpady dostarczyć. Przypominam, że SP w Kostomłotach 
prowadzi również zbiórkę makulatury, zużytych baterii nie tylko dla uczniów, ale dla 
wszystkich. Bardzo bym prosił, abyśmy w tych akcjach uczestniczyli.  
4. Udział w zebraniu z dyrektorami szkół.  Ustaliliśmy pewne wytyczne do planów pracy 
na przyszły rok szkolny.  
5. Udział w walnym zebraniu „Szlakiem granitu”. Zostały tam zatwierdzone planowane 
wydatki na okres programowania do roku 2013. Jest duża szansa, że oprócz tych 
dachów, które zaplanowaliśmy wyremontować, żebyśmy w przyszłych latach mogli 
skorzystać z tych środków, które tam dla nas są przeznaczone.   
6. Ustalenia z nadleśniczym dotyczące procedur przekazania w użytkowanie zespołów 
parkowo-leśnych. Mamy kilka takich na terenie gminy. Chcemy prowadzić te zadania, 
które będą zmierzać do ograniczenia gospodarki leśnej na tych terenach, jak również 
do większej dostępności naszych mieszkańców do tych terenów poprzez ich 
zagospodarowanie na miejsca parkowo-leśne, a nie tylko na leśne. Dotyczyć to będzie 
zespołu w Piotrowicach, Sikorzycach. Są też inne obiekty – Piersno, Wilków. Też jeden 
z mieszkańców Bogdanowa, któremu bliskie są sprawy ochrony środowiska wnioskuje, 
aby przywrócić zespół parkowo-leśny w Bogdanowie. Dotyczy to Nadleśnictwa 
Świdnica. Pozostałe obiekty należą do Nadleśnictwa Miękinia.  
7. Ustalenia na zebraniu w Mieczkowie  dotyczące budowy nowej sieci wodnej. 
Szanownej radzie przedstawiałem możliwości zwiększenia zadań realizowanych za 
środki unijne. W wyniku oszczędności na trzech przetargach dotyczących Jarząbkowic, 
Karczyc (dot. sieci kanalizacyjnej oraz tranzytu wodnego przez Kostomłoty do strefy 
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aktywności gospodarczej). Ponieważ pojawiła się możliwość zrealizowania dodatkowych 
zadań planujemy po zaakceptowaniu przez rade zrobić nowa siec wodociągową w 
Mieczkowie, jak również skanalizować Rynek w Kostomłotach wraz z ulicą Wąską. 
Prawdopodobnie za te oszczędności uda się to zadanie zrealizować. Przygotowujemy w 
tej chwili złożenie odpowiednich wniosków do PROW, aby móc podpisać w najbliższym 
czasie umowę na te zadania. Dopiero, gdy umowa z marszałkiem zostanie podpisana 
będziemy poszukiwać w drodze przetargu wykonawców, ponieważ warunkiem realizacji 
tych inwestycji jest podpisanie umowy z marszałkiem, aby w ramach oszczędności 
zrealizować te dodatkowe zadania.       
8. Ustalenie harmonogramu prac nad CAF (samoocena pracy urzędu).  
9. Zorganizowanie nagrania TV dotyczące realizacji inwestycji budowy oczyszczalni i 
kanalizacji sanitarnej z udziałem środków RPO. Dziękuję wszystkim tym, którzy wzięli 
udział w tym programie. Zarówno mieszkańcom, jak i pracownikom, a szczególnie pani 
Ani Karkoszce i pani Barbarze Kuriata-Puzio, które to bezpośrednio w tym programie 
wystąpiły. Program ten będzie można zobaczyć w dniu jutrzejszym o godz. 17.00. 
Myślę, że w dobrym świetle nasza gmina została przedstawiona. Program był 
realizowany na zlecenie pana marszałka. Jest tam mowa jedynie o inwestycjach, które 
były realizowane z RPO.  
10. Wydanie zarządzeń w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2011 r.  
- przeprowadzenia inwentaryzacji składników majątkowych znajdujących się w świetlicy 
wiejskiej w Świdnicy Polskiej 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: Budowa 
sieci wodociągowej w Kostomłotach wraz z tranzytem do Strefy Aktywności 
Gospodarczej - II etap w ramach zadania inwestycyjnego: Kompleksowa kanalizacja 
gminy Kostomłoty, miejscowości, Jarząbkowice i Karczyce z przebudową Stacji 
uzdatniania wody w Piotrowicach oraz budową sieci wodociągowej w Kostomłotach wraz 
z tranzytem do Strefy Aktywności Gospodarczej- II etap oraz zadanie: Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w miejscowości Jarząbkowice w ramach 
zadania inwestycyjnego: Kompleksowa kanalizacja gminy Kostomłoty, miejscowości, 
Jarząbkowice i Karczyce z przebudową Stacji uzdatniania wody w Piotrowicach oraz 
budową sieci wodociągowej w Kostomłotach wraz z tranzytem do Strefy Aktywności 
Gospodarczej- II etap 
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
(nieruchomość gruntowa na terenie byłego POM-u w Kostomłotach – sprzedaż 
dotychczasowemu użytkownikowi wieczystemu) 
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargu ( działka nr 
96/3 pod mieszkaniówkę w Kostomłotach na ul. Świerkowej; nieruchomość położona na 
działce nr 486/44 w Piotrowicach koło stolarni; lokal użytkowy nr 2 w Piersnie  obok 
remizy; działka nr 41/26 pod mieszkaniówkę w Kostomłotach na ul. Ogrodowej) 
- użyczenia Fundacji w Służbie Wsi pomieszczenia mieszczącego się w budynku UG w 
Kostomłotach na prowadzenie bezpłatnych porad prawnych i obywatelskich. 
Fundacja spośród 5 punktów na terenie powiatu, 2 uruchomiła w naszej gminie. Jeden z 
punktów jest w świetlicy wiejskiej w Karczycach, a drugi w budynku UG Kostomłoty. 
Proszę korzystać i proszę przekazywać tą informacje do mieszkańców, że jest 
możliwość skorzystania z bezpłatnych porad. W UG punkt jest czynny w każdą środę od 
godz. 15.30 do godz. 17.00, podobnie w Karczycach. Informacje szczegółowe będą w 
Biuletynie Gminnym. 
- powołania składu Komisji Konkursowej do rozpatrzenia ofert złożonych w ramach 
konkursu na realizację zadań publicznych w zakresie upowszechniania kultury fizycznej 
i sportu przez organizacje pozarządowe i inne podmioty prowadzące działalność 
pożytku publicznego w roku 2011 
- rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy 
Kostomłoty w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu w roku 2011 (Gminne 
Zrzeszenie LZS Kostomłoty – 3.000 zł na zadanie: Organizacja Turnieju Sportowego o 
puchar wójta gminy w dyscyplinach: siatkówka, koszykówka, tenis stołowy; Gminne 
Zrzeszenie LZS Olimpia Chmielów – 8.500 zł na zadanie: Organizacja 
współzawodnictwa i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w zakresie piłki nożnej 
na terenie gminy Kostomłoty i województwa Dolnośląskiego; Gminne Zrzeszenie LZS 
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Kostomłoty – 73.500 zł a nie zapisane 3.000 (błąd) na zadanie: Organizacja 
współzawodnictwa i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w zakresie piłki nożnej 
na terenie gminy Kostomłoty i województwa Dolnośląskiego 
- w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: 
Odnowienie pokryć dachowych na gminnych obiektach użyteczności publicznej w 
miejscowościach: Kostomłoty, Zabłoto, Jenkowice, Piersno Osiek, Piotrowice, 
Paździorno, Jarząbkowice, Budziszów.  
Na osiem dachów rozstrzygnęliśmy przetarg w ubiegłym roku, a na dwa pozostałe teraz 
(Paździoro, Piersno). Nie ukrywam, że tu również ok. 30% oszczędności na tych 
zadaniach mamy. 
- w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: 
Budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami we wsi Karczyce w ramach 
zadania inwestycyjnego: Kompleksowa kanalizacja gminy Kostomłoty, miejscowości, 
Jarząbkowice i Karczyce z przebudową Stacji uzdatniania wody w Piotrowicach oraz 
budową sieci wodociągowej w Kostomłotach wraz z tranzytem do Strefy Aktywności 
Gospodarczej- II etap 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: Budowa 
sieci wodociągowej w Kostomłotach wraz z tranzytem do Strefy Aktywności 
Gospodarczej - II etap w ramach zadania inwestycyjnego: Kompleksowa kanalizacja 
gminy Kostomłoty, miejscowości, Jarząbkowice i Karczyce z przebudową Stacji 
uzdatniania wody w Piotrowicach oraz budową sieci wodociągowej w Kostomłotach wraz 
z tranzytem do Strefy Aktywności Gospodarczej- II etap oraz zadanie: Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w miejscowości Jarząbkowice w ramach 
zadania inwestycyjnego: Kompleksowa kanalizacja gminy Kostomłoty, miejscowości, 
Jarząbkowice i Karczyce z przebudową Stacji uzdatniania wody w Piotrowicach oraz 
budową sieci wodociągowej w Kostomłotach wraz z tranzytem do Strefy Aktywności 
Gospodarczej- II etap.  
11. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• wycinki drzew – 3 
• nadania numeru porządkowego nieruchomości - 4 
• działalności gospodarczej – 1 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 7 
• podziału nieruchomości – 2 
• USC- 8  
Ponadto: 
• przyjęto 23 wniosków o wydanie dowodu osobistego 
• wydano 22 dowody osobiste 
• wydano 23 zaświadczeń o prowadzeniu działalności gospodarczej 

 
 

Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 
podatków)  

w okresie od 21.01.2011r. do 11.02.2011r. 
 

 
Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 22 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

2305, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

7 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

11 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 0,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 

 4



b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywna w części = 
Pozytywne = 1 

    
d. 

ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem = 2, z tego: 

 Odmowne = 0 
 Pozytywne = 2 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do sprawozdania?  
 
Mariusz Żałobniak – Ja mam dwa pytania. Pierwsze, informował pan, że w zakresie 
ustaleń na zebraniu w Mieczkowie  dotyczących budowy nowej sieci wodnej, że nasze  
aplikowanie jest uzależnione od pozyskania środków od marszałka. Pytanie, co w 
sytuacji, kiedy nie uzyskamy środków. Czy będą realizowane jakieś zadania w tej wiosce? 
Drugie pytanie. W zakresie wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w 
drodze bezprzetargowej. Chodzi mi o nieruchomość na terenie byłego POM-u w 
Kostomłotach. Miałbym pytanie  trzyelementowe - po pierwsze jaka to była powierzchnia, 
cena i komu została sprzedana. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Jeśli chodzi o pytanie pierwsze, czy jest jakaś alternatywa 
w przypadku, gdy nie uda się pozyskać środków unijnych? Nie przewidujemy wydawania 
pieniędzy tylko z funduszów gminnych, żeby one nie rodziły pozyskiwania pieniędzy 
unijnych. Ja uważam, że zadania i polityka nakreślona przez poprzednią radę była bardzo 
słuszna. Myśmy przez 2 lata nie wydawali pieniędzy oszczędzając w budżecie, żeby mieć 
na udział własny. Ja uważam, że w czasach, kiedy taka alternatywa i możliwość istnieje, 
trzeba gromadzić fundusze, że w momencie, kiedy taka możliwość istnieje, żeby je mieć. 
Oczywiście, że moglibyśmy je wydać i nie mieć żadnych perspektyw na realizację. Tylko 
proszę pamiętać, ze my w PROW i tak musimy wydać pieniądze, a dopiero potem je 
odzyskujemy. Tylko realizacja inwestycji  przypadku, kiedy jest możliwość pozyskania 
ponad 50% dofinansowania, jest słuszna. Nigdy nie było, możemy rozważyć na 
oddzielnym spotkaniu, czy w przypadku nie pozyskania decydujemy się na realizację 
inwestycji beż środków zewnętrznych. Czy też, bo ja trzymam się tego, co 
postanowiliśmy do tej pory, że słusznie wydajemy tam, gdzie te możliwości są.  
Oczywiście są zadania, które wyskakują nagle, tak jak poszukiwanie nowych odwiertów w 
Kostomłotach. Nie zakładam wydatkowania tych pieniędzy na inne cele. Przy czym w tym 
okresie programowania mogą się pokazać jeszcze inne możliwości. Proszę pamiętać, że 
do dzisiaj pan marszałek nie zdecydował na co przeznaczy 16 mln zł z tzw. rezerwy 
państwowej i otrzymał te dodatkowe pieniądze w ramach nagrody za realizację 
programów unijnych. Będą również ogłoszone nabory i my do tych naborów będziemy 
aplikować. Na spotkaniu z radnymi dyskutowaliśmy na które zadania przeznaczyć 
rezerwę. Dziękuję za tą akceptację i zgodnie z tym przygotowujemy dokumenty i 
wniosek. Rozstrzygnięcie będzie na pewno w tym roku. Gdyby było negatywne, to 
zastanowimy się na co te pieniądze wydatkować. Decyzja będzie wspólna. Dużo jest tych 
możliwości, potrzeb i oczekiwań naszych mieszkańców. Ja dostosuję się do wszystkich 
postanowień, które rada uczyni. Jeśli chodzi o drugi temat, to są to bardzo szczegółowe 
pytania. W dniu jutrzejszym przekażę informację na piśmie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są jeszcze pytania do sprawozdania? 
Nie widzę. 
 
Ad. 5. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji został zgłoszony jeden 
wniosek przez panią radną Zofię Heller-Sypek. Otrzymała pani odpowiedź na piśmie. 
 
Zofia Heller-Sypek - Jestem usatysfakcjonowana. 
 
Ad. 7. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Wraz z panią przewodniczącą zostałem zaproszony do 
udziału w lokalnej uroczystości we Wrocławiu dotyczącej tytułu zdobytego przez naszą 
gminę – tytułu Fair Play. Chciałbym też państwu przeczytać uwagi, które zgłosiłem w 
imieniu naszego samorządu do projektu ustawy o zmianie ustawy o gospodarce 
odpadami (wójt odczytał treść wniosków). Pragnę również poinformować, że na Forum w 
Kudowie, w marcu ten temat, o którym mówimy od 3 m-cy będzie głównym tematem 
prac samorządów z Dolnego Śląska. Ważne jest to, żeby nie dominować prac nad 
projektem tej ustawy przez przedsiębiorców, którzy walczą o swoje zapisy i są 
zainteresowani, żeby były dla nich dobre, tylko właśnie wnosiłem do sąsiadów, kolegów 
samorządowców, żeby to właśnie samorządy, a szczególnie te, które to mają gospodarkę 
odpadami w oparciu o zakłady budżetowe, żeby walczyć o swoje prawa, i żeby te zapisy 
nas zbytnio nie dotknęły. Szczególnie jeśli chodzi o opłaty, kary za nie wywiązywanie się z 
limitów, które nas czekają już niedługo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy jeszcze są pytania? Nie widzę. 
 
Ad.8. 
Leszek Wicha - Panie wójcie, ja mam takie pytanie. Doszły mnie informacje, że 
likwidowane są kolejne połączenia autobusowe. Chodzi mi tu głównie o Paździoro i 
Godków. Jeżeli tak jest, to które połączenia będą likwidowane, a które pozostaną.   
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Jestem troszeczkę zaskoczony pytaniem. Nie przypominam 
sobie, żeby w poczcie była jakakolwiek informacja o likwidacji jakichkolwiek połączeń.  
 
Leszek Wicha - Z ustnych informacji kierowców. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Z ustnych być może tak, ale informacji oficjalnych nie ma, 
więc nie przekazuję. Odpowiem na piśmie, jak sprawdzę. Być może coś przeoczyłem.  
 
Marian Fita - Chciałbym, aby pan wójt w trybie pilnym zwrócił się do władz powiatu o 
zabezpieczenie od nie oznakowania wjazdu wyjazdu z drogi wewnętrznej (od stacji 
diagnostycznej). Bardzo często dochodzi tam do sytuacji kolizyjnej. Tam nie ma żadnego 
oznakowania. Samochody wjeżdżające do Kostomłotów wjeżdżają z dużą prędkością. Jest 
to bardzo duże zagrożenie. Sygnalizuja mi właściciele stacji diagnostycznej, że tylko 
patrzeć, jak dojdzie do tragedii. Chciałbym, aby ta sprawa była zakończona jeszcze przed 
wykonaniem remontu drogi. Kiedyś tam stał znak „stop” w tej chwili nie ma nic.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Bardzo bym prosiła na przygotowanie na 
Komisje oświaty za rok 2010 zestawienia kosztów ponoszonych przez gminę z różnych 
źródeł na świetlice wiejskie. Tak, żeby były ujęte wszystkie ponoszone wydatki bez 
względu na źródło pochodzenia tych wydatków. To będzie nam potrzebne do prac nad 
zmianą uchwały i ujednoliceniem zasad.  
 
Ad. 9. 

  Witold Rutkowski – Szanowni państwo. Ja chciałem się podzielić informacjami, które są  
  związane z pracą rady powiatu, i które dotyczą tutaj państwa. Pierwsza sprawa  
  najważniejsza, o której informowałem na poprzedniej sesji o decyzji, o remoncie drogi  
  Zabłoto - autostrada. Chciałem poinformować państwa, że przetarg na budowę drogi  
  został rozstrzygnięty. W dniu chyba 24 podpisana zostanie umowa o remoncie tejże  
  drogi. Proponowany termin zakończenia to chyba 30 lipiec. Umowa nie jest jeszcze   
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podpisana. Całkowity koszt 3.270.747,08 zł. Przetarg wygrało Świdnickie 
Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów. W miesiącu lutym zarząd ogłosi przetarg na 
naprawę dróg po zimie (naprawa karszerem). Oprócz  jednego karszera, który posiada 
starostwo, zlecone to zostanie firmom obcym, a żeby możliwie szybko wszystkie ubytki i 
dziury załatać. Jeżeli warunki atmosferyczne na to pozwolą to w marcu rozpoczną się te 
prace. Następna ważna sprawa, to że w czwartek rada powiatu podejmie uchwałę o 
dyżurze aptek. Informowałem o tym szanowną radę. Zmieniło się to w związku z tym, że 
apteka Średzka, która znajduje się w budynku dawnego ośrodka zdrowia zdecydowała 
się, że będzie pełnić dyżury w niedzielę od 9.00 do 19.00. W związku z tym te dyżury w 
Kostomłotach i Udaninie zostaną zmniejszone. Wynika to, że ze względów finansowych 
tej aptece, to się opłaca. Następna sprawa, to w minioną sobotę-niedzielę odbył się 
turniej radnych w piłce nożnej halowej. Był to turniej dolnośląski pod patronatem pana 
marszałka i wojewody; starostwo było gospodarzem. W turnieju uczestniczyło 10 drużyn. 
Jedna drużyna, której kapitanem był pan wiceprzewodniczący (uczestniczyli również pan 
Stafiński, Szwedo, Kantek i pan wójt). Zwyciężyła drużyna z Bolesławca. Drużyna pod 
przewodnictwem pana wójta zajęła 7 miejsce.   
   

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Doczekaliśmy się remontu drogi Zabłoto-
Kostomłoty. Natomiast, jak wszyscy wiemy projekt jest zrobiony jeszcze na tą drugą część. 
Projekt został podzielony na dwie części. Bardzo by nam zależało, aby przystąpić do 
realizacji jeszcze tej drugiej części m.in. od strony Paździorna, tak żeby ten projekt był 
wykorzystany. Liczymy na to panie przewodniczący i wiceprzewodniczący, że ten projekt 
będzie zrealizowany. Tym bardziej, że w powiecie będziemy pracować nad wieloletnim 
planem inwestycyjnym, a szkoda jakby zaprzepaścić tą inwestycję. Zwracamy się z wielką 
prośbą o uwzględnienie. Też na pewno będziemy patrzeć w swoim budżecie na możliwości. 
Nie mamy ich wiele, ale prosiłabym, żeby ten drugi etap był zrealizowany. Bardzo bym 
prosiła o przekazanie w imieniu naszej rady do rady powiatu.  
 
Witold Rutkowski – Prawda jest taka, że w tej chwili na drogę Zabłoto-autostrada 
będziemy się ubiegać o środki zewnętrzne. Jeśli je otrzymamy, to będziemy mieli wtedy 
możliwości remontu dalszych dróg. Które to będą, to rada będzie decydować. Natomiast, ja 
zabiegam cały czas o to, żeby o tym, które drogi będą robione, decydowały względy nie 
powiedziałbym osobiste, tylko względy potrzeb. Dróg, które najbardziej są obciążone, i są 
najbardziej zniszczone. Temat jest otwarty. Rada i zarząd będzie o tym decydował.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na pewno z rady wyjdzie takie pismo. Ja nie 
mówię o roku bieżącym, czy następnym, czy jutro. Warto rozważyć tą propozycję, a to, czy 
ona jest potrzebna, to każdy z nas wie. Zapraszam tez żeby przejechać się drogą koło 
Rynku. Można odczuć, że ona też jest pilnej potrzeby. Ważne jest, że jest projekt. To nie 
musi być na już, ale żeby było uwzględnione. Tym bardziej, że wydano pieniądze na 
projekt, i żeby to nie stało na półce. A myślę, że pan wójt z pismem jeszcze wyjdzie. 
 
Ryszard Janiec - W projekcie była ujęta ścieżka rowerowa, a teraz jej nie ma. Dlaczego?  I 
jeszcze druga sprawa. Nasza wieś ma poniemiecką meliorację. Tam będzie przechodził 
chodnik. Jak byłyby jakieś dokumenty, to byłoby nam łatwiej to oczyścić.  
 
Witold Rutkowski – Panie radny nie dam rady niestety odpowiedzieć na to pytanie. Jeśli 
jest taka potrzeba panie wójcie, to proszę zgłosić się do geodezji. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Z panem radnym omawialiśmy tą sprawę. Jest pewien 
kłopot z uwagi na niedrożność kanalizacji. I rzeczywiście inwestycja powiatowa będzie 
zrobiona ponad. Nie zasadnym by było, żeby odkładać to na później. Temat jest pilny i na 
pewno, nie dzisiaj na sesji, tylko na roboczo.  
 
Stanisław Wicha - Jeśli chodzi o ścieżkę, to była ona projektowana. Natomiast w tym 
projekcie jakby okrojonym tej ścieżki nie ma. Ona miała iść za drogą, tam jest duży pas 
drogowy.  
 
Marian Fita - A w przyszłości tam będzie? 

 7



 
Stanisław Wicha - W przyszłości? Tam jest pas drogowy, to żaden problem. 
 
Witold Rutkowski – Przetarg został rozstrzygnięty i nie ma ścieżki. Robimy to na dzień 
dzisiejszy ze środków własnych. Będą dwa ronda. Jedno w Kostomłotach i jedno w 
Zabłociu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Myśmy mieli problem z chodnikami. Ze 
względu na ograniczenia finansowe w powiecie trzeba było to zmniejszyć. Zmniejszało się 
do minimum.  
 
Jan Leszczyński – Dotarła do nas taka informacja, że będzie ograniczona pomoc medyczna 
w godzinach nocnych i w soboty, i niedziele. Czy dla zwykłych mieszkańców powiatu to 
będzie jakaś zmiana? Ludzie w nocy będą musieli sobie wynająć samochód, żeby dojechać 
do szpitala.  
 
Witold Rutkowski – Starosta z racji swojej funkcji sprawuje nadzór nad opieką medyczną. 
Ja nie znam sygnałów, że opieka medyczna będzie przebiegała inaczej niż do tej pory. 
Szpital przyjmuje w formie dyżurów całodobowych i nic nie wiadomo, żeby to się zmieniło. 
Na dzień dzisiejszy nie ma tych trudności. Myślę, że w tym temacie nic się nie zmienia.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie 
widzę.  
 
Ad.10 i 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Teraz poprosimy pana Witolda 
Nowakowskiego o prezentację. Chciałam również poprosić wszystkich sołtysów, aby 
pozostali po sesji, wówczas pan Nowakowski omówi szczegóły. Będzie również spotkanie z 
przedstawicielem KRUS-u w Środzie Śląskiej.  
 
Witold Nowakowsk (przedstawiciel Regionalnego Centrum Namnażania Mikroorganizmów - 
Długołęka) wygłosił krótki wykład na temat -  Roli pożytecznych mikroorganizmów w 
uprawie roli i hodowli zwierząt oraz poprawy kondycji rodzin pszczelich, poprawy 
plonowania i kondycji roślin, ograniczenia nawożenia mineralnego, zwiększenia odporności 
roślin na choroby i susze.  
 
Ad.12. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Dzisiaj radni otrzymali II projekt uchwały w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.  
 
Elżbieta Czarnota szczegółowo omówiła wszystkie zmiany wprowadzone do projektu 
uchwały nr II. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr VII/33/11 w 
sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2011 została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 

  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?     
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

  Kto jest za  - 15 głosów za 
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  Kto jest przeciw – 0 głosów 
  Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr VII/34/11 w 
sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Osiek. 
 
Mariusz Żałobniak – Panie wójcie. Pierwsze pytanie - czy rozważane jest objęcie 
miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego całego obszaru gminy? Jaki to 
hipotetycznie mógłby być koszt i okres realizacji? Drugie pytanie - jakie z tego tytułu, że 
gmina nie posiada całościowego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy koszty tytułem wydawania decyzji o warunkach zabudowy. Chodzi mi mniej więcej 
o efektywność. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Pragnę powiedzieć, że realizujemy politykę nakreśloną, 
żeby realizować plany zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach, gdzie jest 
wydawanych najwięcej decyzji o warunkach zabudowy. Postanowiliśmy przyjąć rok temu 
uchwałami objęcie wschodniej części (obszar Sikorzyc poprzez Chmielów, Piotrowice, do 
Kostomłotów i Zabłota). To jest raptem 40% całej powierzchni gminy. Następną 
miejscowością jest Osiek. Jak państwo wiecie za każdym razem w swoim sprawozdaniu 
mówię o ilości wydanych decyzji o warunkach zabudowy. Kosztów ponoszonych z tego 
tytułu gmina nie ponosi żadnych z tego względu, że pracownik ma uprawnienia i wydaje 
w UG. Ponosimy koszty rozsyłania korespondencji (koszt znaczków na listach). Chyba 
przy tym wszystkim decydującą rolą jest czas, jaki nasi mieszkańcy muszą poświęcić w 
oczekiwaniu na realizacje swoich projektów. Decyzja o warunkach zabudowy to okres 
około pół roku. Jak jest plan zagospodarowania przestrzennego, to już te pół roku 
oszczędzamy. To był pierwszy powód opracowania planu. Drugi powód jest taki, że jeśli 
właściciele nieruchomości mają opracowany plan, to mogą gospodarować swoim mieniem 
w sposób odpowiedni, taki który przysparza im nowych źródeł dochodów na utrzymanie 
albo obecnego stanu, albo jego poszerzenie. Niewątpliwą jest sprawą, ze gospodarowanie 
areałem, na który jest plan zagospodarowania przestrzennego jest interesem bardziej 
intratnym. A na pewno, jeśli nawet nie mówimy o interesie, to jesteśmy właścicielami 
większej wartości. To na pewno jest sprawa budująca. Są też zagrożenia, szczególnie dla 
gminy. Proszę pamiętać, ze nie wszyscy mieszkańcy, i o tym będę chciał rozmawiać na 
zebraniach wiejskich, zdają sobie sprawę, ze na etapie opracowania planu, uważają, ze 
tylko obowiązki ma gmina. Że gmina powinna wybudować drogę, wodę, kanalizację. 
Owszem, ma obowiązek, ale gmina również będzie naliczać opłaty adiacenckie z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości. Trzeba zdawać sobie sprawę, ze przy podziale 
nieruchomości, która często ma ponad 1 ha, taka opłata będzie naliczana, jak również 
przy wybudowaniu mediów. Dlatego tez mam ogromny kłopot w tej chwili z roszczeniami, 
gdzie mieszkańcom tego nie uświadomiono. Szczególnie przy podjęciu planów, które już 
obowiązują od kilku lat. Wpływają podania o wybudowanie mediów i jasno tam stawia się 
warunki, że jest to obowiązkiem gminy. Owszem, ale naliczenie opłat z tytułu podziału 
nieruchomości, czy wybudowania mediów powinno pokrywać wydatki w tym kierunku 
poniesione. Zwłaszcza, ze terenów pod budownictwo mieszkaniowe jest dużo i jest rzeczą 
niemożliwą, żeby to wszystko w krótkim czasie uzbroić. Trzeba sobie zdawać  z tego 
sprawę. Kosztów jeśli chodzi o decyzje o warunkach zabudowy nie ponosimy. Teraz jest 
pracownik na zwolnieniu i bardzo tanio udało się rozstrzygnąć zapytanie ofertowe. Koszt 
jednej decyzji jest niski. To jest mniej niż kilkaset złotych. Natomiast do tej pory nie 
ponosiliśmy kosztów. Wydajemy do 10 takich decyzji miesięcznie. Rocznie około 70-80 i 
opracowujemy plany zgodnie z harmonogramem przyjętym. W tej chwili realizujemy 11 
planów. Chcemy, żeby do 2015 r. sfinalizować całą gminę. Nie wiem, czy to się uda, bo 
koszt jednego planu wacha się w okolicach 50.000 zł. Pragnę poinformować, że plan na 
Wichrów jest teraz po raz siódmy zmieniany, dlatego że trudno przewidzieć, jakie są 
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wymagania inwestorów. Praktyki innych gmin mówią, że lepiej posiadać plan na 
poszczególne miejscowości i zmieniać ewentualnie jedną miejscowość. Elastycznie jest 
mieć plany poszczególnych obszarów i je dostosowywać do potrzeb. W związku z tym 
myśmy podjęli tą decyzję o podzieleniu tego. Łączymy tylko obręby geodezyjne.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są jeszcze pytania?  Nie widzę. 
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

  Kto jest za  - 15 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 
  Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr VII/35/11 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Osiek została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej z terenu 
gminy Kostomłoty, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Przypominam, ze ten 
projekt został przygotowany na bazie wniosków radnych. Czy ktoś ma pytania?  Nie 
widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

  Kto jest za  - 15 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 
  Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr VII/36/11 w 
sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży 
pożarnej z terenu gminy Kostomłoty, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym lub 
szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
przedstawicieli i powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej – Zakładu Usług Medycznych w Kostomłotach.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy przedstawiciel wojewody został 
wskazany?  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Do dnia dzisiejszego wojewoda nie wskazał 
przedstawiciela. Zwrócilismy się o wskazanie. Zawsze podejmowaliśmy uchwałę bez 
wskazania przedstawiciela. Organ nadzoru nigdy tego nie kwestionował. Lada dzień 
przyjdzie i nie będziemy kwestionować decyzji wojewody. Poinformuję radę, kto został 
desygnowany.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie 
widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

  Kto jest za  - 15 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 
  Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr VII/37/11 w 
sprawie wyboru przedstawicieli i powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej – Zakładu Usług Medycznych w Kostomłotach.  
została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jak będziemy pisać wnioski z sesji do 
powiatu, to żeby w trybie pilnym uzupełnić tam 2 m odcinek drogi powiatowej na 
skrzyżowaniu, na wyjazd na Samborz. Drogi są zrobione, a został jakby taki próg. Droga 
się rozsypała. To też w ramach remontu pilnie te dwa metry uzupełnić. Ponadto 
poprosiłam swojego zastępcę o organizacje wyjazdu szkoleniowego dla radnych.  Proszę, 
aby radni się zastanowili kiedy wyjedziemy. Oczywiście wyjedziemy za własne pieniądze, 
żeby nie było nieporozumień. Żeby ten wspólny wyjazd z ustawy o samorządzie gminnym 
odbył się jak najszybciej, ponieważ mamy nowych radnych i chcielibyśmy porozmawiać o 
pracy w radzie.  
 
Zofia Heller-Sypek - Proponuję pomoc. Proponuję ośrodek, gdzie radni byli w ostatniej 
kadencji. Jest to niedrogo, fajnie, blisko Karpacza.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wiceprzewodniczący od razu zrzucił na 
panią obowiązek. Ale mimo wszystko tą sprawą zajmie się wiceprzewodniczący. 
 
Zofia Heller-Sypek – Poprosimy panią Anię, żeby nam przygotowała druki oświadczeń 
majątkowych.  
 
Ryszard Janiec - Po rozmowie z przewodniczącym rady powiatu miałem taki wniosek o 
naszej nieszczęsnej drodze rowerowej do Zabłocia. Myśmy chcieli dużo wykonać w czynie 
społecznym. Prosiłbym, żeby pan wójt taki wniosek skierował do rady powiatu, może 
akurat się uda.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ja myślę, że tą sprawą zajmiemy się na 
wspólnym spotkaniu z radnymi. Przedyskutujemy to. Narzucać dużo zadań, to nie 
zrealizujemy nic. Popieram pana radnego Fitę, że trzeba uporządkować tytuł prawny do 
tego gruntu, który byłby przedłużeniem tej ścieżki rowerowej. Tą sprawą zajmiemy się na 
spotkaniu i wypracujemy wspólne stanowisko. Czyn społeczny musi mieć 
odzwierciedlenie jeszcze w chęciach. 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Kończymy obrady VI sesji.  
 
Obrady trwały od godz. 15.00 do godz. 17.20. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Anna Orzechowska 
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Załącznik nr 1 
SPRAWOZDANIE WÓJTA 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty 
podjętych na VI sesji w dniu 31.01.2011 r.  

 
1. Uchwała Nr VI/25/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla terenów położonych w 
obrębach Jenkowice, Kostomłoty, Piersno, Samborz, Zabłoto przewidzianych pod 
lokalizację siłowni wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego umożliwi lokalizację siłowni wiatrowych 
wraz z niezbędną infrastrukturą na terenach położonych w w/w obrębach. 
 
2. Uchwała Nr VI/26/11 w sprawie uchwalenia zmiany "miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów 
położonych w południowej części wsi Kostomłoty" dla lokalizacji elektrowni 
wiatrowych wraz z niezbędna infrastrukturą. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego umożliwi lokalizację siłowni wiatrowych 
wraz z niezbędną infrastrukturą na terenach położonych w w/w obrębach. 
 
3. Uchwała Nr VI/27/11 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty obejmującego zabytkowy 
park wraz z zespołem folwarcznym w miejscowości Ramułtowice. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego będzie podstawą do przejęcia 
nieruchomości (parku) od ANR-u. 
 
4. Uchwała Nr VI/28/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  
„miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Wichrów 
oraz terenów położonych w południowej części wsi Kostomłoty” dla części 
działek nr 122/5, 121/3, 120/8, AM-1, obręb Wichrów. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu. 
Zmiana miejscowego planu umożliwi lokalizację stacji paliw na działkach 122/5, 121/3 i 
120/8, AM-1, obręb Wichrów.  
 
5. Uchwała Nr VI/29/11 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 
2011. 
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.280.721 zł 
- wydatki budżetu gminy 27.830.385 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz do RIO we Wrocławiu. 
 
6. Uchwała Nr VI/30/11 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 
dofinansowanie zadania pn. „Zakup ciągnika do wywozu nieczystości płynnych”. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz do RIO we Wrocławiu. 
 
7. Uchwała Nr VI/31/11 w sprawie zmiany uchwały NR LVII/316/10 Rady Gminy 
Kostomłotyz dnia 26 października 2010 r. w sprawie podatków i opłat lokalnych 
na rok 2011. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
8. Uchwały nr VI/32/11 w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady 
Gminy Kostomłoty na rok 2011. 
Uchwała będzie realizowana w roku bieżącym. 
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